

To view this email as a web page, [click here](#)



Notice of Tariff Surcharge Update Canada

September 10, 2026

To: Allegion Canada Customer

From: Allegion

RE: Notice of Tariff Surcharges

Valued Allegion Canada Customer,

We appreciate your partnership and support of Allegion brands. Allegion continues to monitor market conditions related to tariffs affecting the Americas region. As a result of the United States' (U.S.) decision to impose a 50 per cent tariff on \$27.6 billion of Canadian goods effective August 22, the [Government of Canada](#) will match the U.S. Section 338 tariffs – dollar for dollar.

In response to these changes, effective September 17, 2026, incremental 4% tariff surcharge price adjustment will be implemented:

Commercial Hardware Portfolio:

NEW

All Brands

4%

- These surcharges apply to all order types (both project quotes and buy program orders).
- All orders acknowledged prior to September 17, 2026, will maintain the surcharge amount listed on the sales order acknowledgement. All new purchase orders acknowledged on or after September 17, 2026, will include the above surcharge amounts.
- For additional resources regarding specific family series of products and relevant tariff surcharge rate, please visit the Allegion customer portal at <https://360portal.allegion.com>

The new, incremental tariff surcharge of 4% will remain as a separate price line item.

We will continue to monitor market conditions and will take appropriate action. If you have any questions regarding these changes, please reach out to your Allegion sales representative.

Thank you for your continued support, business and partnership with Allegion.

Sincerely,

**Dave Ilardi**

Senior Vice President and President,
Allegion Americas

Avis de suppression du supplément tarifaire

10 septembre 2026

À : Client(e) d'Allegion Canada
De : Allegion
Objet : Avis de surtaxes tarifaires

Client(e) estimé(e) d'Allegion Canada,

Nous apprécions votre partenariat et le soutien que vous témoignez aux marques Allegion. Allegion continue de suivre l'évolution des conditions du marché relatives aux tarifs touchant la région des Amériques. À la suite de la décision des États-Unis d'imposer un tarif de 50 % sur 27,6 milliards de dollars de marchandises canadiennes, en vigueur depuis le 22 août, [le gouvernement du Canada](#) égalera les tarifs prévus par la section 338 des États-Unis — dollar pour dollar.

En réponse à ces changements, à compter du 17 septembre 2026, un ajustement de prix sous forme de surtaxe tarifaire incrémentale de 4 % sera mis en œuvre :

Portefeuille de quincaillerie commerciale : Nouveau

Toutes les marques 4%

- Ces surtaxes s'appliquent à tous les types de commandes (devis de projet et commandes d'achat dans le cadre de programmes).
- Toutes les commandes dont l'accusé de réception a été émis avant le 17 septembre 2026 conserveront le montant de surtaxe indiqué sur l'accusé de réception. Toutes les nouvelles commandes d'achat accusées à partir du 17 septembre 2026 incluront les montants de surtaxe ci-dessus.
- Pour des ressources supplémentaires concernant des familles de produits spécifiques et les taux de surtaxe applicables, veuillez visiter le portail client Allegion: <https://360portal.allegion.com>

La nouvelle surtaxe tarifaire incrémentale de 4 % apparaîtra en tant que poste de prix distinct.

Nous continuerons de surveiller la situation du marché et prendrons les mesures appropriées au besoin. Si vous avez des questions concernant ces changements, veuillez communiquer avec votre représentant commercial Allegion.

Nous vous remercions de votre soutien continu, de votre fidélité et de votre partenariat avec Allegion.

Cordialement,



Dave Ilardi

Senior Vice President and President,
Allegion Americas

1076 Lakeshore Road East, Mississauga, ON L5E 1E4

This email was sent to you regarding your [ca.allegion.com](#) subscription.
If you wish to no longer receive these emails from us, you can [unsubscribe](#)
or refer to our [Privacy Policy](#).